

**Notice to the holder of the
Structured Certificates ("Open End Securities ")
of UniCredit Bank AG**

DE000HV03XW6

(the "**Securities**")

UniCredit Bank AG as the issuer ("Issuer") of above mentioned Securities will call all the Securities in accordance with § 5 paragraph 3 of the Terms and Conditions of the Securities that provides for an Issuer's extraordinary call right upon occurrence of an Index Call Event.

The call becomes effective on 8th September 2015.

The Securities will be redeemed in whole and not in part to the holders and will cease to exist. According to the Euronext notice no. 2015-088 published today, 25th of August 2015, the underlying Index became negative and its calculation has been stopped by the Index Calculation Agent. The Cancellation Amount of the Securities is zero.

Munich, 25th August 2015

UniCredit Bank AG

**Avis aux Porteurs de
certificats (“Titres Open End”)**

d’UniCredit Bank AG

DE000HV03XW6

(les “Titres”)

UniCredit Bank AG en tant qu’émetteur (l’« Emetteur ») informe les porteurs des Titres cités ci-dessus qu’il procèdera au rachat de l’intégralité des Titres et ce, dans les conditions visées au § 5 paragraphe 3 des Termes & Conditions des Certificats qui prévoit un droit d’achat extraordinaire » de l’Emetteur en cas de arrêt de la cotation l’indice sous-jacent.

Le rachat sera effectif le 8 septembre 2015.

Comme précisé dans l’avis no. 2015-088 publié par Euronext aujourd’hui le 25 aout 2015, l’indice sous-jacent a atteint une valeur négative, et la cotation de l’indice est arrêté par l’agent de calcul. Le prix correspondant au rachat est égal à zéro.

Munich, 25 aout 2015

UniCredit Bank AG

Table 1:

Certificate ISIN Code	Mnemonic Code	Underlying	Call Date	Cancellation Amount
DE000HV03XW6	C15LT	CAC 40® X15 Leverage NR	08/09/2015	0.-